●成人班 Adult Class

学生将从手捏成型, 泥条成型和泥片成型的方法开始学习实用 陶瓷和雕塑作品: 而后随着学习的深入,学生开始学习较难的 的拉坯。同时老师会在授课的过程中讲授陶瓷装饰和历史知识。

课程时间:

周三或周四

下午2点-5点

费用:

1000RMB

4次课程

Students begin with pinch, coil and slab building methods to build functional pottery and sculpture, Students progress to learn wheel throwing processes. Ceramic decoration and history are covered in short demonstrations or lectures.

Class Times:

Wed, or Thur.

2-5 pm

Fee:

1000 RMB for four classes

●儿童班 Children Class

儿童课是开发动手能力和创意的课程。小人偶、面具、火箭、 动物等等都会是课程的主题。小朋友会在课程中获得许多乐趣。

年龄限制:

5-12岁

课程时间:

周六

下午2点-3点半

费用:

800RMB

4次课程

Figurines, rockets and animals will be the theme of this creative children's class.

Age limit:

5 - 12

Class Time:

Sat

2-3:30 pm

Fee:

800 RMB for four classes



















● 师密力量 Teachers level

郑祎一乐天陶社社长,国际著名陶艺家和策展人。郑祎作品 酸诸多收藏家及博物馆收藏,其中包括大英博物馆,波士顿 美术馆,英国剑桥菲茨威廉博物馆等。

陈佳丽-年轻新进艺术家,作品被广泛收藏。

Caroline Cheng - Executive Diretor of the Pottery Workshop. Cheng is an international well-known ceramic artist and curator. Cheng exhibits her works widely in the world, her works are collected by collectors and museums such as "The British Museum", "Museum of Fine Arts", "The Fitzwilliam, Cambridge".

Jiali Chen - Young and upcoming artist. Creative work appreciated by collectors around the world.

● 注意事顶 Class policy

- 常规课程4次票在一个月内完成、缺课不补不退;课程如 熏调整请联系老师。有特殊情况或取消课程,另行确知。
- 常规课程费用包含融料和设备使用费; 另外需要支付25 元/公斤的烧窑费用,35元/套的工具费用。儿童班包括全部 费用,课程结束需要至少两周的时间完成最终烧制。
- 所有学员需要自行认领作品,所有未认领作品将在课程结 束后2个月内做抛弃处理。
- · Four regular class sessions should be used within a month we are not able to offer refunds or makeup classes. Please contact instuctor for scheduling accommodations. Students will be notified in advance if classes are cancelled for any reason.
- · Regular class fee includes glaze and equipment use, there is an additional 25RMB/kilo firing fee and 35RMB/set tool for regular classes. children's class includes all materials. firing finished projects can take at least two weeks to complete.

大理古城苍坪街56号床单厂创意圆乐天陶社H-1-1 56 Cang Ping street, Dali Ancient Town 0872-2561196, 18679832030